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 معاون فرهنگی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی 
با تاکید بر اینکه سیاست های ممیزی تغییری 
نکرده؛ اما سیاست های موجود با دقت بیشتری 
اجرا می شوند، می گوید: لیست سیاهی در وزارت 
ارشاد وجود ندارد. او همچنین درباره حواشی 
توزیع کاغذ و نمایشگاه کتاب نیز سخن گفته 
است. یاسر احمدوند در گفت وگو با »ایسنا« 
درباره ممیزی کتاب ها با بیان ای که تغییری در 
سیاست های معاونت رخ نداده است، اظهارکرد: 
سختگیری ای  مجوزها  صدور  فرآیند  در 
صورت نگرفته، اما دقت ها بیشتر شده است. 
گاهی در صدور مجوز کتاب اشتباهات فاحش 
رخ می داد که خود همکاران ما در وزارت فرهنگ 
متعجب می شوند که چنین خطایی رخ داده است. 
این کار حتما باید با دقت بیشتری صورت بگیرد. 
اما این که احساس شود انقباض یا سختگیری 
بیشتری شده، این طور نیست. او یاد آورشد: نگاه  
ما این است که حوزه ممیزی، حوزه ارزیابی کیفی 
اثر باشد، بنابراین نمی خواهیم صرفا نگاه سلبی 
و پیداکردن مشکلات متن را داشته باشیم. بلکه 
دوست داریم ارزیابی کیفی داشته باشیم. مثلا 
اثری که ترجمه شایسته ای ندارد معلوم شود. 
معاون فرهنگی وزارت ارشاد درباره این که آیا 
لیست سیاهی از نویسندگان در این وزارتخانه 
وجود دارد، تصریح کرد: در وزارت ارشاد لیستی 
به معنای این که از فلانی حمایت شود و از آن یکی 
حمایت نشود، وجود ندارد. اما برخی ملاحظات به 
ما اعلام می شود. به گفته او هیات نظارت بر ضوابط 
نشر کتاب نیز با وقفه ای چند ساله دوباره احیا 
شده است تا علاوه بر حل برخی اختلاف نظرهای 
کارشناسی، در زمینه سیاستگذاری های این حوزه 

نیز فعالیت کند. یاسر احمدوند درباره قاچاق 
کتاب نیز با بیان این که در احیا و قدرت دادن به 
هیات رسیدگی به تخلفات جدی است، توضیح 
داد: اثری که بیرون می آید، طبیعتا مترجم اصلی 
کار متوجه می شود که کتاب  کپی شده و امکان 
شکایت و پیگیری وجود دارد. درواقع اگر کسی 
دارایی اش مورد تصرف غیر قرار بگیرد، می آید، 
اعتراض، شکایت و پیگیری می کند. دوستان ناشر 
باید در این زمینه فعال تر باشند. اگر جایی حقشان 
مخدوش یا غصب شده و یا مترجم و نویسنده ای 
اثرش دچار این مشکل شده، اعلام کند تا در 
هیات رسیدگی به تخلفات، رسیدگی شود. هیات 
رسیدگی به تخلفات ناشران جزو ضوابط تمدید 
و صدور پروانه نشر است که اگر چنین تخلفاتی 
صورت بگیرد، هیات وارد شده و براساس سطح 
تخلف، مجازات های مختلف برای ناشر در نظر 
می گیرد، اما اعتراضات در هیات رسیدگی تخلفات 
به صورت اندک است که این باعث شگفتی است. 
احمدوند همچنین با تاکید بر نقش سیاستگذاری 
معاونت فرهنگی وزارت ارشاد بر مسائل مربوط به 
حوزه نشر و از جمله کاغذ گفت: در دوره های قبل 
به نام واگذاری امور به بخش خصوصی و صنف، 
بعضی از وظایف حاکمیتی معاونت فرهنگی 
واگذار شده است. من این را نمی پسندم و معتقدم 
کار درستی نیست، زیرا این امر تداخل نقش ها 
و تداخل در کارهاست که موضوع روشنش هم 

مساله کاغذ در دوره قبل بود. 
 لزوما حمایت از ناشران دولتی 

معاون فرهنگی وزیر ارشاد افزود: در دوره قبل، 
معاونت فرهنگی به طور مطلق در تخصیص و 
واگذاری کاغذی که با ارزترجیحی وارد می شد، 

نقشی نداشت؛  بیرون از وزارتخانه کاغذ تخصیص 
داده می شد، در بیرون وزارتخانه تحویل داده 
می شد و در بیرون وزارتخانه شمارش می شد، 
همه اینها توسط نهاد صنفی انجام می شد که 
این خطاست. تخصیص و توزیع کاغذ و نظارت 
بر مصرف آن توسط یک مجموعه اشکال دارد. 
البته پرونده تخصیص کاغذ دولتی در دوره قبل 
توسط بازرسان وزارتخانه درحال پیگیری است. 
ما فعلا خودمان را درگیر آن پرونده نکرده ایم و 
حراست وزارتخانه مشغول بررسی آن کار است. 
او درباره تخصیص کاغذ در دوره جدید نیز با 
بیان این که در این دوره، دسته بندی سیاسی در 
تخصیص کاغذ وجود ندارد و تخصیص براساس 
اولویت های قانونی است، افزود: در سال ۱۳۹۹ 
و ۱۴۰۰ هیچ ارزترجیحی برای کاغذ تخصیص 
پیدا نکرد، در ابتدای ۱۴۰۱ با تلاش هایی که 
صورت گرفت، ارزترجیحی برای کاغذ اختصاص 
پیدا کرد و ما سفارش هایمان را ثبت کردیم و 
امیدواریم تا شهریورماه کاغذهای سفارش شده، 
برسد. درباره کاغذهای موجود هم دو واردکننده 
کاغذ که در سال ۱۳۹۸ ارز ترجیحی دریافت 
کرده بودند، بخشی از کاغذها را تحویل وزارت 
ارشاد نداده بودند، وزارتخانه هم شکایت کرده 
بود و در فرآیند قضائی قرار داشت. در این دوره با 
پیگیری های بیشتر توانستیم بخش عمده ای از 
کاغذها را دریافت کنیم که سرجمع حدود ۳۰۰۰ 
تن کاغذ بود که در دوره قبل از این میزان، حدود 
هزار تن از کاغذها تعهد شده بود و حدود ۲۰۰۰ 
تن در اختیار ما قرار داشت. درخواست  بیش از 
۲ هزار ناشری که در سامانه برای دریافت کاغذ 
ثبت نام کرده و کتاب هاشان را معرفی کرده  بودند، 
دقیق بررسی شد و حدود هزار ناشر کاغذ دریافت 
کردند. بنابراین سعی نشد که به تعدادی خاصی از 
ناشران یا جریان خاصی توجه شود. به گفته معاون 
فرهنگی، کسانی که کاغذ نگرفته اند یا بدهکاری 
داشتند یعنی شمارش کتابی که بابتش کاغذی 
گرفته بودند، به میزان ۸۰ درصد نرسیده بود یا 
درخواست هایشان با سوابق شان مغایرت داشت. 
احمدوند همچنین از لزوما حمایت از ناشران 
دولتی برای تخصیص کاغذ به آنها گفت: من 
معتقدم، این ناشران مانند شرکت خصوصی اداره 
 شوند. وی البته یادآور شد: برخی از کتاب هایی را 
که ناشران دولتی چاپ می کنند، ناشران خصوصی 

توان چاپ آنها را ندارند. 

بابک برزویه درگذشت معاون فرهنگی وزارت ارشاد:

 لیست سیاه در وزارت ارشاد نداریم

تدارکات محمد حاتمی 
برای »قفس«

بیـــن المـــلل

سخنگوی وزارت خارجه چین در واکنش به رزمایش های 
نظامی کره جنوبی و ژاپن با آمریکا، از آنها خواست که 
تنش ها اطراف شبه جزیره کره را تشدید نکنند. به گزارش 
فارس، برگزاری رزمایش نظامی مشترک بین آمریکا، 
کره جنوبی و ژاپن در بحبوحه تنش ها با کره شمالی و چین، 
با واکنش پکن همراه شد. »وانگ ونبین« طی نشست 
خبری، از سه کشور مذکور خواست تا تنش ها را در اطراف 
شبه جزیره کره تشدید نکنند. به نوشته وبگاه »ریانووستی«، 
وانگ گفت: »چین ضروری می داند که ایالات متحده، ژاپن 
و کره جنوبی در اقدامات خود از جمله رزمایش های نظامی 
احتیاط کنند و فعالیت هایی را که تنش ها را در اطراف شبه 
جزیره کره تشدید می کند، متوقف کنند.« وی در پاسخ به 

سوالی مبنی بر اینکه آیا پکن این رزمایش ها را علیه خود 
می داند، توضیح داد: »این تمرینات نظامی برای چه کسانی 
هستند؟ بهتر است از طرف آمریکایی در این مورد بپرسید.« 
این دیپلمات چینی در ادامه اظهارداشت: »طرف چینی به 
تمرینات نظامی مشترک مربوطه و همچنین این واقعیت 
که کره شمالی بارها نگرانی خود را در این مورد ابراز کرده 
است، توجه دارد.« طبق این گزارش، وانگ ضمن تاکید 
بر لزوم حفظ ثبات در شبه جزیره کره، گفت: »حفظ صلح 
و ثبات در شبه جزیره کره در خدمت منافع مشترک همه 
طرف های ذی ربط است و از همه طرف ها می خواهیم که 
نیت خوبی نسبت به یکدیگر نشان دهند و به سمت یکدیگر 
حرکت کنند.« وی همچنین افزود: باید به تاثیر منفی 

رزمایش های گذشته بر اوضاع شبه جزیره کره توجه کرد. 
پنتاگون اعلام کرد که نظامیان آمریکا، کره جنوبی و ژاپن 
در بحبوحه تنش های اخیر با چین و کره شمالی، رزمایش 
دفاع موشکی بالستیک و تمرینات نظامی ترکیبی برگزار 
کردند. وزارت دفاع کره جنوبی نیز تایید کرد که نیروهای 
این کشور در تمرینات نظامی مشترک با آمریکا که از 
بیست ودوم آگوست تا یکم سپتامبر برگزار می شود، شرکت 
خواهند کرد. این رزمایش ها در حالی برگزار شده که روابط 
آمریکا با چین بر سر سفرهای پی درپی مقامات این کشور به 
تایوان و همچنین روابط کره شمالی با همسایگانش به دلیل 
اصرار برای خلع سلاح اتمی این کشور به تیرگی گرایش 

پیدا کرده است. 

هشدار چین درباره تشدید تنش ها  در  شبه جزیره کره

 وزیر دارایی عراق استعفا کرد
وزیر دارایی عراق در جلسه )سه شنبه( کابینه این کشور 
استعفا کرد. به گزارش فارس، »علی علاوی« وزیر دارایی 
عراق  از سمت خود استعفا کرد. »شفق نیوز« به نقل از 
یک منبع آگاه گزارش کرد: علی علاوی در جلسه کابینه 
استعفای خود را تقدیم »مصطفی الکاظمی« نخست وزیر 
عراق کرد. براساس این گزارش، دلیل استعفای مذکور 
که الکاظمی با آن موافقت کرده هنوز اعلام نشده است. 
الکاظمی »احسان عبدالجبار« وزیر نفت عراق را به صورت 
موقت به عنوان سرپرست وزارت دارایی منصوب کرد. 
شبکه عراقی »العهد« هم نوشت: یکی از دلایل استعفای 
علی علاوی این است که دولت الکاظمی فساد بخش 
بانکی را نادیده گرفته و به آن پایان نداده است. عراق این 
روزها شاهد تظاهرات و تحصن طرفداران »سید مقتدی 
صدر« از یک طرف و  حامیان چارچوب هماهنگی شیعیان 
از سوی دیگر است. قرار بود حامیان سید مقتدی صدر 
شنبه پیش رو نیز تظاهرات گسترده ای داشته باشند اما 

صدر امروز از تعویق در برگزاری این تظاهرات خبر داد. 

نامزد چپگرای برزیل پیشتاز شد
در حالیکه ۲ ماه تا انتخابات ریاست  جمهوری برزیل 
زمان باقی مانده است نظرسنجی ها نشان می دهد 
رئیس جمهور سابق چپگرای این کشور با اختلاف ۱۲ 
درصد از رئیس  جمهور فعلی این کشور پیشتاز است. 
به گزارش فارس، طبق نتایج نظرسنجی جدید )آیپک( 
)IPEC( که پیش از این معروف به )IBOP( بود، »لوئیز 
ایناسیو لولا داسیلوا«  رئیس جمهور پیشین برزیل که 
مدتی است از عرصه قدرت کنار رفته است، ۱۲ درصد 
در نظرسنجی های انتخابات ریاست جمهوری برزیل که 
)دوشنبه( منتشر شد از »ژائیر بولسانورو« رئیس جمهور 
جنجالی برزیل در آستانه انتخابات ماه اکتبر جلوتر قرار 
گرفته است و در دور دوم انتخابات با اختلاف ۱6 درصد 
پیروز خواهد شد. نظرسنجی فوق نشان می دهد که 
»لولا« در دور اول انتخابات ریاست جمهوری که قرار 
است برای دوم اکتبر برنامه ریزی شود )دوماه دیگر( از 
حمایت ۴۴ درصد از مردم برزیل برخوردار خواهد بود و 
این در حالی است که تنها ۳۲ درصد از مردم این کشور 
از بولسانورو حمایت می کنند. براساس این گزارش در 
دور دوم انتخابات ریاست جمهوری که احتمالا در ۳۰ 
اکتبر برگزار می شود، اگر هیچ کاندیدی 5۰ درصد 
آراء به علاوه یک رأی معتبر را به دست نیاورد، لولا با 5۱ 
درصد آراء پیروز خواهد شد و ۳5 درصد آرا به بولسانورو 
تخصیص می آید که نمایانگر اختلاف ۱6 درصدی است. 
طبق گزارش اسپوتنیک، بهبود عملکرد لولا در دیگر 
نظرسنجی ها نیز منعکس شده است که نشان می دهد 
قطبی ترین رقابت ریاست جمهوری در چندین دهه در 

هفته های اخیر شدید تر شده است.

گــــــزارش
 وزیر دفاع روسیه: 

  نیازی به استفاده از سلاح اتمی 
در اوکراین نداریم

سرگئی شویگو در کنفرانس امنیت بین المللی 
در مسکو گفت: روسیه نیازی به استفاده از سلاح 
اتمی در اوکراین ندارد. به گزارش فارس، »سرگئی.

شویگو« وزیر دفاع روسیه سه شنبه در جریان 
سخنرانی در کنفرانس امنیت بین المللی که در 
مسکو در حال برگزاری است، اظهارکرد: روسیه 
نیازی به استفاده از سلاح اتمی در اوکراین ندارد. 
وزیر دفاع روسیه با اشاره به پیمان استارت  نو گفت: 
مذاکرات برای تمدید آن یک خیابان دوطرفه است 
و وضعیت پیرامون پیمان کنترل تسلیحات اتمی 
آمریکا و روسیه دشوار است. به گزارش خبرگزاری 
رویترز، شویگو افزود: عملیات های نظامی اوکراین 
توسط ایالات متحده و انگلیس طراحی می شود و ناتو 
استقرار نیروهای خود را در شرق و مرکز اروپا چند 
برابر افزایش داده است. وی گفت: نیروهای مشترک 
غرب در اوکراین با نیروهای روس روبه رو هستند. وی 
در ادامه تصریح کرد که امنیت جهانی بدتر از دوران 
جنگ سرد شده و با شروع عملیات نظامی روسیه، 
دوران تک قطبی به پایان رسیده و چندین قطب 
وجود دارد. »ولادیمیر پوتین« رئیس جمهور روسیه 
هم در سخنرانی خود در کنفرانس مسکو هشدار داد 
نخبگان غربی تمام تلاش خود را برای حفظ هژمونی 
می کنند. پوتین تصریح کرد: جهان چندقطبی مبتنی 
بر مشروعیت بین المللی تنها راه مقابله با چالش های 
زمانه است. وی افزود: عصر نظام جهانی تک قطبی 
در حال محوشدن است و تغییرات ژئوپلیتیکی در 
جهات مختلف در حال وقوع است. بیشتر کشورها 
و مردم آن به سمت مسیر توسعه مستقل متمایل 
می شوند. پوتین در خصوص عملیات نظامی ویژه 
روسیه در اوکراین هم گفت: غرب پروژه ضدروسیه 
را در اوکراین اجرا کرده که چشم پوشی بر گسترش 
ایدئولوژی نئونازی و قتل عام ساکنان دونباس است. 
تصمیم برای انجام عملیات نظامی ویژه مطابق با 
منشور ملل متحد اتخاذ شد. اهداف عملیات به وضوح 
تعریف شده که تضمین امنیت روسیه و شهروندان 
ما و محافظت از ساکنان دونباس است. ارتش روسیه 
به درخواست جمهوری های دونباس برای دفاع در 
مقابل حملات اوکراین، در تاریخ ۲۴ فوریه )پنجم 
اسفند ماه گذشته( به اوکراین حمله کرد و هدف از 
این عملیات نظامی را نازی  زدایی و خلع سلاح کی یف 
اعلام کرد. کشورهای غربی به ویژه آمریکا و انگلیس 
با اعمال انواع تحریم ها علیه مسکو و ارسال سلاح و 
تجهیزات به اوکراین و ممانعت از نشستن کی یف 
سر میز مذاکرات صلح، به درگیری ها در این کشور 

دامن می زنند.

ولادیمیر پوتین:

آمریکا، اوکراین را میدان جنگ کرده است
کوتــــاه

رئیس جمهور روسیه واشنگتن را مسئول 
طولانی شدن جنگ در اوکراین دانست و 
گفت: کشورهای غربی در تلاش برای حفظ 
هژمونی خود به درگیری نیاز دارند. به گزارش 
فارس، »ولادیمیر پوتین« رئیس جمهور 
روسیه در سخنرانی خود در کنفرانس مسکو 
در خصوص امنیت بین المللی، هشدار داد: 
نخبگان غربی تمام تلاش خود را برای حفظ 
هژمونی می کنند. وی با بیان اینکه واشنگتن 
در امور داخلی کشورها دخالت می کند و 
کودتا و جنگ های داخلی را سازماندهی 
می کند، گفت: کشورهای غربی با اعمال 
سیاست مهار و تضعیفِ هرگونه مسیر توسعه 
جایگزین برای سایر کشورها، در تلاش برای 
حفظ هژمونی هستند و برای حفظ آن به 
درگیری نیاز دارند. وی افزود: واشنگتن، 
اوکراین را به میدان جنگ تبدیل کرده 
است. ایالات متحده به دنبال طولانی کردن 
بحران اوکراین و شعله ورکردن درگیری ها 
در آسیا، آفریقا و و آمریکای لاتین است. 
مسئولیت طولانی شدن درگیری در اوکراین 
به گردن واشنگتن است. پوتین سپس با 
تاکید بر اینکه »روسیه و چین حاکمیت خود 
را حفظ می کنند و تسلیم فشارهای خارجی 
نمی شوند«، در خصوص سیاست تحریک آمیز 
آمریکا در قبال تایوان بیان داشت: سیاست 
آمریکا در قبال تایوان نشان دهنده بی احترامی 
واشنگتن به حاکمیت کشورهاست. وی افزود: 
»آمریکا در تلاش است تا توجه شهروندان 
خود را از مشکلات حاد داخلی منحرف کند و 

شکست ها را گردن روسیه و چین بیندازد.« 
رئیس جمهور روسیه در ادامه، سفر نانسی 
پلوسی، رئیس مجلس نمایندگان آمریکا 
به تایوان را یک ماجراجوی عمدی با هدف 
بی ثبات کردن اوضاع در منطقه خواند. 
پوتین تصریح کرد: جهان چندقطبی مبتنی 
بر مشروعیت بین المللی تنها راه مقابله با 
چالش های زمانه است. وی افزود: عصر نظام 
جهانی تک قطبی در حال محوشدن است 
و تغییرات ژئوپلیتیکی در جهات مختلف 
در حال وقوع است. بیشتر کشورها و مردم 
آن به سمت مسیر توسعه مستقل متمایل 
می شوند. به گزارش »اسپوتنیک«، وی 
همچنین در خصوص تمایلات توسعه طلبانه 
ائتلاف غربی ناتو افزود: غرب به اصطلاح 
جمعی عمدا سیستم امنیتی اروپا را تخریب 

می کند و می خواهد به بهانه تقویت امنیت در 
اروپا بلوک ناتو را به سمت شرق سوق دهد. 
وعده های غرب برای تضمین امنیت در اروپا 
ریاکارانه است. ولادیمیر پوتین در خصوص 
عملیات نظامی ویژه روسیه در اوکراین هم 
گفت: غرب پروژه ضدروسیه را در اوکراین 
اجرا کرده است که چشم پوشی بر گسترش 
ایدئولوژی نئونازی و قتل عام ساکنان دونباس 
است. تصمیم برای انجام عملیات نظامی ویژه 
مطابق با منشور ملل متحد اتخاذ شد. اهداف 
عملیات به وضوح تعریف شده که تضمین 
امنیت روسیه و شهروندان ما و محافظت 
از ساکنان دونباس است. پوتین دوشنبه 
۱5 اوت( هم حین سخنرانی در مراسم  (
افتتاح نمایشگاه بین المللی نظامی با حضور 
نمایندگان ۱۲۰ کشور درباره عملیات نظامی 

روسیه در اوکراین اظهارکرد: سربازان ما در 
کنار جنگجویان دونباس، به طور افتخارآمیزی 
وظایف خود را انجام می دهند و برای روسیه 
و زندگی در صلح در جمهوری های لوهانسک 
و دونتسک می جنگند و به روشنی وظایف 
تعیین شده را اجرا می کند و قدم به قدم 
سرزمین دونباس را آزاد می کنند. او ادامه 
داد: آماده هستیم مدرن ترین انواع تسلیحات، 
از سلاح های سبک تا خودروهای زرهی و 
توپخانه و رزم هوایی و وسائل پروازی بدون 
سرنشین را برای متحدان خود پیشنهاد 
دهیم. آمادگی روسیه برای فروش تسلیحات 
مدرن به کشورهای متحد در حالی از سوی 
که  شد  اعلام  کشور  این  رئیس جمهور 
کشورهای غربی مدعی هستند با گذشت 
پنج ماه از جنگ اوکراین، انبارهای تسلیحاتی 
روس ها در حال ته کشیدن است. نبرد میان 
ارتش روسیه و اوکراین در حال حاضر در 
شرق و جنوب شرقی اوکراین و بر استان 
دونتسک متمرکز است. ارتش روسیه به 
درخواست جمهوری های دونباس برای 
دفاع در مقابل حملات اوکراین، در تاریخ ۲۴ 
فوریه )پنجم اسفند ماه گذشته( به اوکراین 
حمله کرد و هدف از این عملیات نظامی را 
نازی  زدایی و خلع سلاح کی یف اعلام کرد. 
کشورهای غربی به ویژه آمریکا و انگلیس با 
اعمال انواع تحریم ها علیه مسکو و ارسال 
سلاح و تجهیزات به اوکراین و ممانعت از 
نشستن کی یف سر میز مذاکرات صلح، به 

درگیری ها در این کشور دامن می زنند.

 رضا کیانیان از ۶ شهریورماه
 در تئاترشهر

نمایش »پدر« به کارگردانی آروند دشت آرای 
از روز یکشنبه ششم شهریورماه در تالار اصلی 
مجموعه تئاترشهر به صحنه خواهد رفت. 
»پدر« نوشته فلوریان زلر و کار آروند دشت آرای 
، عنوان یکی از تازه ترین آثار نمایشی تئاتر شهر 
است که از روز  یکشنبه ششم شهریورماه اجرای 
خود را در تالاراصلی این مجموعه آغاز خواهد 
کرد. این در حالی است که  پیش فروش بلیت 
آغاز شده است. رضا کیانیان، لیلی رشیدی، 
سعید چنگیزیان، مارین ون هولک، سوگل 
خلیق، بهزاد کریمی، نجوا صاحب الزمانی 
بازیگران این اثر نمایشی هستند که توسط 
کمپانی فیلم و هنرهای اجرایی »ویرگول« 
پیشروی مخاطبان قرار می گیرد. حمیدرضا 
امان پورقرایی و مریم حیدری: مترجمان، 
آروند دشت آرای: طراح صحنه و کارگردان، 
سیدمحمدتقی زاهدی: طراح فنی صحنه، 
پویا رضی: ویدئو آرتیست و ساخت تیزر، گلناز 
گلشن: طراح لباس، ماریا حاجی ها: طراح 
گریم، واسیلیس آپوستولاتوس و رضا خضرایی: 
طراحان نور، علی کیانیان: آهنگساز و بهراد 
جوانبخت: طراح گرافیک، گروه طراحی این 

نمایش را تشکیل می دهند.

تازه ترین وضعیت درمانی 
امین ا... رشیدی

خواننده پیشکسوت موسیقی ایرانی که 
از چندی پیش در بیمارستان بستری شده 
است از بهبودی نسبی اوضاع جسمانی اش 
سخن گفت. امین ا... رشیدی که طی روزهای 
گذشته در بیمارستان بستری شده، گفت: از 
مدتی پیش که پزشکان احتمال ابتلای بنده 
به کرونا را داده بودند، در بیمارستان بستری 
شدم و طبیعتا اجازه ملاقات هم نداشتم، اما 
خوشبختانه اوضاعم رو به بهبودی است و تیم 
پزشکی اعلام کرده که می توانم تا دو روز دیگر 
از بیمارستان مرخص شوم. وی افزود: طی 
روزهای گذشته از مجموعه های مختلفی با من 
تماس داشته و پیگیر اوضاع جسمانی ام بودند 
که جا دارد از همه این عزیزان قدردانی ویژه ای 
داشته باشم. به هر ترتیب امیدوارم در روزهای 
آتی وضعیت جسمانی ام رو به بهبود باشد تا 
بتوانم در خدمت اهالی موسیقی باشم. این 
خواننده پیشکسوت موسیقی ایرانی ادامه داد: 
من کارهای انجام نشده زیادی دارم که همیشه 
از آنها در مصاحبه ها و گفت وگوهای رسانه ای یاد 
کرده ام. اما متاسفانه اغلب این پروژه ها به دلیل 

فقدان حمایت به سرانجامی نرسیده است. 

باسابقه  عکاس  برزویه  بابک 
سینمای ایران درگذشت. بابک 
تحمل  مدت ها  از  پس  برزویه 
عوارض ناشی از بیماری، سه شنبه 
وداع  را  دارفانی  مردادماه   ۲5
انتشار  با  برزویه  گفت. خانواده 
متنی ضمن تایید این خبر اعلام 
عرض  به  تأسف  کمال  با  کرد: 
می رساند بابک برزویه عزیزمان 
پس از چندین ماه مبارزه تسلیم 
تقدیر الهی شد. متعاقبا زمان و 
مکان خاکسپاری از طرف خانواده 

 محمد حاتمی که در این مدت 
همواره به فکر اجرای تئاتر بوده، این 
روزها مشغول تمرین و آماده سازی 
تازه ترین نمایش خود با نام »فقس« 
مدت ها  بعداز  گفت:  او  است. 
سرانجام تمرین یک نمایش جدید 
را آغاز کرده ام و امیدوارم همه چیز 
به خوبی پیش برود تا آن را روی 
صحنه بیاوریم. حاتمی که خودش 
نوشته،  هم  را  نمایش  این  متن 
اضافه کرد: نمایش »قفس« درباره 
یک زن نویسنده است که در کار 
نوشتن رمانی است و کارکترهای 
داستانش عینیت پیدا می کنند و او 
با آنان درگیر می شود. این نمایش 
شش شخصیت دارد که حاتمی خود، 

ایفاگر یکی از آنهاست. 

رئیس سازمان سینمایی: 
 ممنوع الکارها اعلام می شوند

رئیس سازمان سینمایی گفت: اسامی هنرمندانی که احتمالا 
دچار ممنوع الکاری می شوند هفته آینده اعلام خواهد شد و 
وضعیت سینماگرانی که در ماجرای بیانیه مربوط به خوزستان و 
حاشیه های جشنواره کن دچار مشکل شدند، مشخص می شود. 
محمد خزاعی در پاسخ به سوال »ایسنا« درباره وضعیت برخی 
فیلم های توقیفی و نیز فعالیت سینماگرانی که گفته می شود 
ممنوع الکار شده اند و در صحبت اخیر محمدمهدی اسماعیلی، 
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی هم به آن اشاره شده بود، بیان 
کرد: آقای وزیر در صحبت های خود شخص خاصی را نام نبردند 
و گفتند اگر کسی ممنوع الکار شده باشد، عطف به ماسبق 
نمی شود، یعنی فیلم هایی که در گذشته بازی کرده اند دچار 
مشکل نمی شوند. اینکه رسانه ها این حرف ها را به سمت وسوی 
یک بازیگر یا کارگردانی ببرند و تحلیلی داشته باشند، مساله 
دیگری است. با این حال برای یکسری از دوستان در ارتباط با 
بیانیه ۱۷۰ نفر )در حوادث خوزستان( و برای یکسری دیگر هم 
در ارتباط با جشنواره کن مشکلاتی به وجود آمده که ما درباره 
بیانیه ۱۷۰ نفر گفتیم این جریان به سازمان سینمایی مربوط 
نیست. از ما درخواست کردند، ما هم از دوستان )امضاکنندگان( 
درخواست کردیم که اگر بیانیه را نخوانده بودند یا اطلاعی 
نداشتند به طور رسمی اعلام کنند که دچار مشکلات نشوند، 
ولی اینکه از میان سایر دوستان چه کسانی ممنوع الکارند یا 
دچار مشکلاتی هستند تا آخر هفته آینده به صورت شفاف 
اعلام می شود. او اضافه کرد: در این مورد یک لیستی وجود 
داشت که خیلی از آنها در جلسات متعدد کم و زیاد شدند و 
قرار شده آخرین لیست را هفته  آینده به ما بدهند. ما تلاش 
کردیم بعضی دوستان که اسامی آنها مطرح بود از این لیست 
کنار گذاشته شوند. مجموع این افراد به پنج، شش نفر می رسد 
که البته چند نفر کم شده  ولی به طور کامل هفته آینده مشخص 
می شود که مثلا تدوینگر فیلم »عنکبوت مقدس« )هایده 
صفی یاری( چه وضعیتی خواهد داشت، چون یکی از افراد مورد 
بحث است. جمع بندی تمام اینها به زودی مشخص می شود و 
طبق گفته دکتر اسماعیلی اگر هنرمندانی ممنوع الکار شوند، 
قطعا این را مدنظر خواهیم داشت که عطف به ماسبق نشود و 
سرمایه، تهیه کننده، کارگردان و نتیجه زحمت گروه تولیدی 
که مربوط به قبل از این جریان هاست، دچار مشکل نشوند. ما 
قصد جلوگیری از آثار را نداریم بلکه برای اکران آنها حمایت نیز 
خواهیم کرد تا شرایط طبیعی خود را طی کنند و این، خیلی 
با آثار جدید فرق دارد. خزاعی درباره اینکه آیا طبق برخی 
گفته ها، ممنوع الکاری درباره عوامل اصلی »برادران لیلا« یعنی 
تهیه کننده، کارگردان و چند بازیگر فیلم اتفاق افتاده است؟ 
افزود: خیر، هفته آینده وضعیت همه افرادی که مطرح هستند 
مشخص می شود، اما برای »برادران لیلا« سازمان سینمایی 
همه گونه همکاری و مشارکت را با دوستان  )حتی قبل از اعزام 
به جشنواره کن(  داشته است. مواردی را گفتیم اصلاح کنند که 

دوستان ابتدا قبول کردند، بعد نپذیرفتند.


